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Abstract (en)
The submunition is transported to a target region by means of a carrier and is ejected there, after which it travels on a predetermined course at a
constant altitude, which is at an angle to the axis of flight of the carrier; it has a target sensor (6) and an explosive charge (3), is provided with an
altimeter (5), has a circuit for evaluating the altimeter results, and has at least one elevon (7) which can be controlled by this circuit. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Submunition wird mittels eines Trägers in ein Zielgebiet transportiert und dort ausgestoßen, wonach sie eine vorgegebene Strecke in konstanter
Höhe zurücklegt, die unter einem Winkel zur Flugachse des Trägers verläuft; sie weist einen Zielsensor (6) und eine Wirkladung (3) auf und ist
mit einem Höhenmesser (5) versehen sowie mit einer die Höhenmeßergebnisse auswertenden Schaltung und mit mindestens einem von dieser
Schaltung aus steuerbaren Höhen-/Rollruder (7). <IMAGE>
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